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Spørgsmål 

Kan ministeren oplyse, hvornår it-systemet EFI forventes at være fuld funktionsdygtigt? 

 

Svar 

Jeg har foranlediget, at der er igangsat en grundig gennemgang af it-systemet EFI med bi-

stand fra eksterne eksperter. Målet med undersøgelsen er at få løst problemerne med EFI, 

så EFI kan komme fuldt op at køre. Når resultatet af denne gennemgang foreligger, vil 

jeg orientere udvalget nærmere. 
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